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Abstract (en)
[origin: US4244893A] Mixtures of oligomeric phosphorus compounds which are obtained in the first step by reaction of a mono- to hexavalent
alcohol with phosphinic, phosphonic and phosphoric acid derivatives containing at least one anhydride oxygen and possibly containing terminal acid
P-OH radicals and by subsequent reaction in the second step with alkylene oxides or alkylene carbonates. These phosphorus compounds which
contain hydroxyalkylphosphonic acid groups, may be suitably employed directly as flame-retardant finishes for textile articles or as intermediates
thereof.

Abstract (de)
Mischungen oligomerer Phosphorverbindungen, die erhalten werden durch Umsetzung in der 1. Stufe eines 1 bis 6 wertigen Alkohols mit
Phosphin - Phosphon- und Phosphorsäurederivaten, die mindestens ein Anhydrid-Sauerstoff enthalten und noch endständige saure P-OH Reste
enthalten können und anschließende Umsetzung in der 2. Stufe mit Alkylenoxiden oder Alkylencarbonaten. Diese Phosphorverbindungen, die
Hydroxyalkylphosphonester-gruppen enthalten, eignen sich direkt als Flammschutzmittel für Textilien oder als Vorprodukte hierzu.
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